

Haines family,

I hope all is well with you and your family.

As you are aware, Governor Pritzker issued a stay-at-home order starting Saturday, March 21 at 5 PM through April 7, 2020, and Mayor Lightfoot ordered all Chicago parks and libraries to close as well.

To the Class of 2020- 8th-grade students and parents,

High school offers will go out as planned on March 27th. The accept/decline deadline will be extended to April 22nd (it was originally the 14th). Waitlists will open up on April 27th. If you have any questions or concerns, please reach out to Ms. Talley or me and we try to assist you as much as we can virtually.

Students and parents, don't forget that Haines teachers and staff are available through email, Class Dojo, SeeSaw, Google Classroom, etc. so make sure you send them an email just to let them know you're thinking of them.

Don't forget to follow us on social media. Until then, stay at home, stay healthy and be safe.

各位興氏學校家庭：

希望您和您的家人一切安好。

如大家所知，伊利諾州Pritzker州長，發布「家居抗疫」命令，從2020年3月21日（星期六）下午5點開始，直到4月7日。芝加哥市長也下命令，關閉所有芝加哥公園和圖書館。

以下消息，是給2020年準備畢業的八年級學生和家長的：

高中生的錄取通知，將按計劃在3月27日發出（網上）。「回覆」接受或拒絕高中取錄的最後期限，將延長至4月22日（原為14日），候補名單將於4月27日開放申請。

如果您有任何疑問或疑慮關於高中取錄，請與校務主任Talley女士或梅校長聯繫，我們會盡力為您提供幫助。

學生和家長，請不要忘記通過電子郵件，Dojo課堂，SeeSaw，Google課堂等，跟老師和教職員工聯絡，有空請向他們發送電子郵件，讓他們知道您們在想念他們。請在「社交媒體」上關注我們學校的訊息。

大家請在家裡，復行「家居抗疫」責任，保持健康和安全。

興氏學校

梅綺雯校長敬啟